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Vážení a milí spoluobčané,

čas neúprosně běží a jsou před námi letní 
prázdniny a dovolené. Pro mnohé je to čas 
odpočinku a relaxace. Stejně jako každý rok, 
je v těchto letních měsících připraven bohatý 
kulturní, sportovní a společenský program. 
Na začátku prázdnin 6. 7. 2024 připravuje 
JK Silesia Strahovice „Koňský den“ na pro-
stranství za autobusovou točnou.

Konec července je již tradičně spojen se 
sportovní slavností, kterou připravuje SK 
Meteor Strahovice. V druhé polovině srpna 
přivítáme na hřišti Slovácký krojovaný sou-
bor Vlčnovjanku v rámci oslav „Odpustu“.

ÚVODNÍ SLOVO 
STAROSTY OBCE

První víkend v září připravuje SDH Straho-
vice hasičské soutěže, pivní slavnosti jsou 
naplánovány v termínu 20. a 21. září.

S ohledem na letošní významná výročí ve 
Strahovicích připravujeme na předposlední 
říjnový víkend bohatý společenský a kultur-
ní program. Věříme, že si najdete čas a strá-
víte příjemné chvíle na výše uvedených ak-
cích.

Přeji Vám krásné prožití prázdnin a dovole-
né. Ať jsou to dny klidu, pohody a příjemně 
strávených chvil. 

Karel Malchárek
starosta obce Strahovice 
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Dne 26. 3. 2024 proběhla v sále obecního 
domu veřejná prezentace skupiny ČEZ ob-
novitelné zdroje, kde se mohli občané naší 
obce blíže seznámit se záměrem možné vý-
stavby větrných elektráren v katastru obce 
Strahovice.

Zástupci skupiny ČEZ postupně představili 
možné technické řešení, typ věží a lokali-
tu pro potenciální výstavbu celkově až pěti 
věží větrných elektráren, které by se v přípa-
dě realizace nacházely na hranici katastrů 
obcí Strahovice a Chuchelná. V katastru 
naší obce by bylo možné umístit až dvě věže. 
Jedná se o maximální počty věží, skutečný 
počet by závisel na případném zájmu jednot-
livých obcí a ekonomice celého projektu.

OBECNÍ
INFORMACE

PREZENTACE ČEZ 
O MOŽNOSTI VÝSTAVBY 
VĚTRNÝCH ELEKTRÁREN

Věž jedné větrné elektrárny má výkon 4,26 
MW, výšku vlastního stožáru 109 m, výšku 
s listem v nejvyšší úrovni 179 m a průměr 
rotoru 138 m.

Kromě technických parametrů věží větrných 
elektráren byly také prezentovány jednotli-
vé fáze možného projektu, od schvalovacího 
procesu zahrnující biomonitoring s měře-
ním větrnosti, posouzení a vyhodnocení vli-
vu na životní prostředí, přes územní a sta-
vební řízení až po možnou výstavbu. Celý 
tento proces je velice časově náročný a trvá 
typicky 6 let. Celková životnost větrné elek-
trárny je cca. 25 let.

!

!

!

!

!

!

Potenciální rozvojová plocha až 8 VTE
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Je nesporné, že větrné elektrárny určitým 
způsobem zasahují do okolní krajiny a mění 
její ráz. Pro alespoň částečné posouzení 

těchto změn byly také v prezentaci vizuali-
zovány pohledy na jednotlivé věže případ-
ných větrných elektráren z různých míst 
naší obce.

Společnost ČEZ rovněž nastínila možnosti 
ekonomického přínosu pro obce, na jejímž 
katastru jsou věže větrných elektráren po-
staveny.

Na závěr prezentace zástupci skupiny ČEZ 
také odpovídali na nejrůznější dotazy pří-
tomných občanů, které se týkaly problema-
tiky větrných elektráren.

Obdobné prezentace proběhly také v okol-
ních obcích, kde má společnost ČEZ obdob-
ný záměr s výstavbou větrných elektráren.

Marek Hluchník
místostarosta obce Strahovice
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SLUNEČNÉ VELIKONOCE

ČEPOVÁNÍ ZELENÉHO PIVA

Zelený čtvrtek – den, kdy dle tradice zvony 
odlétají do Říma. Jejich zvuk až do návra-
tu na bílou sobotu nahrazuje zvuk tragačů. 
Chlapci 2. stupně základní školy obchází 
vesnici a s pomocí speciálních zvuků traga-
čů zastupují zvonění. V letošním roce bylo 

Stává se tradicí, že na zelený čtvrtek připra-
vují pivovary speciální zelené pivo. A také 
se stává tradicí, že zelené pivo se na zelený 

krásné slunečné počasí a určitě byla i krásná 
a bohatá pomlázka, kterou koledníci během 
sobotního koledování od občanů dostali.

Martina Panocová
redakční rada, zastupitelka

čtvrtek čepuje také u nás v obecním domě. 
V letošním roce jsme mohli ochutnat čepo-
vané zelené pivo „Pomlázka 14° - IPA“ z Pan-
ského pivovaru. Toto pivo nemělo známou 
zelenou barvu, díky přírodnímu barvivu 
bylo spíše slabě zelené. Nicméně hostům 
chutnalo, vypilo se a pak v obecním domě 
narazili další speciální pivo z Panského pi-
vovaru – „Šmigrust 15 °“

I v tento den mohli hosté ochutnat skvělé jíd-
lo z místní kuchyně.

Martina Panocová
redakční rada, zastupitelka
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ÚSPĚŠNÝ ÚKLID V OKOLÍ 
STRAHOVIC: UKLIĎME ČESKO 2024

Dne 13. dubna 2024 se od 9 hodin uskuteč-
nila v rámci celostátní akce „Ukliďme Čes-
ko“ úklidová akce v okolí Strahovic. Dobro-
volníci se zaměřili na úklid silnic vedoucích 
do sousedních obcí 
Rohov, Chuchelná, 
Kobeřice a Krza-
nowice, stejně jako 
na bývalou pískovnu 
a její přilehlé okolí. 
Právě tuto lokalitu si 
vybrali zejména ro-
diče s malými dětmi, 
protože se zde nepro-
hánějí auta, což zajiš-
ťuje bezpečnost pro 
nejmladší účastníky.

Akce se zúčast-
nilo přibližně 30 
lidí, z toho 12 dětí. 
Společnými silami 

nasbírali úctyhodných 33 pytlů odpadu, při-
čemž nejčastějšími nalezenými materiály 
byly sklo a plasty. Mezi odpadky byla nale-
zena i rarita v podobě spartakiádní medaile 
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z roku 1980. Po náročném dopoledni čekalo 
na všechny dobrovolníky zasloužené občer-
stvení. Malí pomocníci navíc obdrželi jako 
odměnu oplatky.

Počasí akci přálo – slunce svítilo a bylo 
příjemně teplo, což přispělo k výborné 

atmosféře. Všichni zúčastnění si akci po-
chvalovali a těší se na příští rok.

Na závěr bychom rádi vyjádřili upřímné po-
děkování panu starostovi a obci Strahovi-
ce za finanční podporu a za zajištění svozu 
nasbíraného odpadu. Velké díky patří také 
všem, kteří se do úklidu zapojili a pomohli 
udělat naše okolí čistší a krásnější.

Za redakční radu
Irena Juchelková

ředitelka ZŠ a MŠ, člen redakční rady
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Neděle 26. května se nesla ve znamení hoke-
jové euforie, když se na hřišti pod pergolou 
uskutečnilo promítání finálového zápasu 
mistrovství světa v ledním hokeji. Atmosfé-
ra byla naprosto fantastická, když se desítky 
fanoušků sešly, aby společně sledovaly dra-
matický souboj na ledě. Během přestávek 
se lidé mohli občerstvit v Hospodě na hřiš-
ti, což jen přispívalo k pohodové atmosféře 
a pocitu sounáležitosti mezi fanoušky. 

Když už se blížil závěrečný hvizd a český tým 
držel vedení, napětí se dalo krájet. Po skon-
čení zápasu, kdy český národní tým oficiálně 
potvrdil své vítězství, propuklo neuvěřitelné 
nadšení. 

FINÁLE HOKEJE

„Bylo to něco nepopsatelného. Sledovat, jak 
naši hokejisté bojují a nakonec zvítězí, a to 
všechno v tak úžasné atmosféře s tolika lid-
mi, bylo opravdu nezapomenutelné,“ sdělil 
jeden z nadšených fanoušků.

Tento večer se zapsal do paměti všech pří-
tomných jako jeden z nejlepších hokejových 
zážitků jejich života. Češi mohou být právem 
hrdí na svůj národní tým, který dokázal 
předvést skvělý výkon a získat zlatou medai-
li.  

Miroslav Nevřela
člen sportovní komise
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Zima naštěstí utekla jako voda a všich-
ni jsme se dočkali jara a teplého sluníčka. 
V dubnu nás navští-
vilo divadélko Smí-
šek, na které se děti 
vždy velmi těší. Děti 
si při pohádce O ne-
poslušném autíčku 
zopakovaly všechno, 
co jsme se naučili 
o bezpečí na silnici.

Závěr měsíce dub-
na byl ve znamení 
čarodějnického řá-
dění a všichni malí 
i velcí čarodějové 
i čarodějnice si užili 
spoustu zábavy na 
naší školní zahradě 

JARO V NAŠÍ 
MATEŘSKÉ ŠKOLE

ZŠ A MŠ
STRAHOVICE

při tanci a soutěžích. Násle-
dovala zábava na místním 
hřišti, kdy akce pokračovala 
stavěním máje a diskotékou 
pro malé i velké. 

Květen byl již plný sluníčka 
a sluníčko nám svítilo i na 
našem výletě. Vydali jsme 
se na statek u Dolního Bene-
šova, kde nás provázel pan 
Pekárek, dědeček naší Lilin-
ky. Děti si prohlédly domácí 
zvířata, která již běžně zblíz-
ka nevidí: kačeny, prasata, 
králíčky, krávy, kozy, ovce, 

slepice, husy a také pštrosy. Mohli jsme zví-
řátka krmit a prohlédnout si hospodářskou 
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techniku. Na zpáteční cestě jsme se ještě 
zastavili v Kobeřicích na zmrzlinu a dětské 
hřiště. Výlet byl moc příjemným zážitkem 
a zpestřením programu, vše proběhlo v kli-
du a beze spěchu. Děti si výlet velmi užily. 

Školní rok zakon-
číme slavnostním 
pasováním na ško-
láka a loučením 
se školním rokem 
na naší zahradě, 
provázet a bavit 
nás bude klaun 
Pepíno. Do školy 
letos odchází deset 
dětí a věříme, že 
se jim bude skvěle 
dařit. 

Kolektiv naší školy 
přeje všem krásné 
léto a spoustu zá-
žitků.

Hana Bolacká
zástupkyně ředitelky 

pro předškolní vzdělávání



11

U příležitosti Dne Země navštívili naši žáci 
Planetárium v Ostravě, a to 23. 4. 2024. 
Všichni žáci shlédli film Chrumka a kou-
zelná raketa. Tento krátký pohádkový film 
přibližoval dětem téma zatmění slunce. Do-
zvěděly se, proč a jak probíhá. Kouzelná ra-
keta pomůže Chrumce a jejím kamarádům  
prozkoumat celou naši Sluneční soustavu. 
Součástí programu byla také živě moderova-
ná část, která žákům přiblížila pojmy obzor, 
světové strany, hvězdná obloha, objekty na 
obloze a také nechyběla ukázka základních 

PLANETÁRIUM OSTRAVA
souhvězdí a jas-
ných hvězd. Bu-
dova Planetária 
je velice zajímavá 
a uzpůsobená vět-
ším dětem, které 
si mohou vyzkou-
šet různé fyzikální 
jevy. Na závěr si 
žáci mohli zakoupit 
malé suvenýry.

Zuzana Rucká
učitelka ZŠ 
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Vážení občané Strahovic,

rádi bychom Vás požádali o spolupráci na 
přípravě výstavy fotografií u příležitosti 135. 
výročí budovy školy. Pokud máte doma fo-
tografie tříd, pedagogického sboru, budovy 
školy či tříd do roku 1996 a jste ochotni je 
zapůjčit, prosíme, abyste je označili svým 

ŽÁDOST O POMOC
jménem a číslem 
domu, popřípadě te-
lefonním kontaktem, 
a vložili do obálky. 
Tyto obálky můžete 
odevzdat:

1. Do schránky 
u obecního úřadu

2. Přímo na obecním 
úřadě během úřed-
ních hodin

Termín odevzdání je 
do 31. července. Fo-

tografie dáme duplikovat a originály Vám 
následně vrátíme.

Děkujeme za Vaši ochotu a pomoc.

Irena Juchelková
ředitelka ZŠ a MŠ, člen redakční rady

V pátek 3. května se žáci a pedagogové zá-
kladní školy vydali v rámci celostátní akce 
„Ukliďme Česko“ do místního lesa, kde se 
zaměřili na úklid okolí posezení u rybníka. 
Příjemným překvapením bylo, že tentokrát 
nasbírali pouze tři pytle odpadu.

Akce se původně měla konat v polovině dub-
na u příležitosti Dne Země, ale kvůli nepří-
znivému počasí byla přesunuta na začátek 
května. Tento nový termín se nakonec uká-
zal jako ideální – počasí bylo příznivé a slu-
nečné.

ŽÁCI ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
UKLÍZELI LES

Děti se do úklidu lesa pustily s nadšením, 
jelikož pobyt v přírodě mají velmi rády. Do-
poledne strávené v lese uběhlo rychle. Po 
úspěšně odvedené práci se všichni mohli 
těšit na zasloužený oběd v podobě plněných 
bramborových knedlíků, které byly příjem-
nou tečkou za dopoledním úsilím.

Úklidová akce se vydařila nejen díky dob-
rému počasí, ale především díky odhodlání 
a spolupráci všech zúčastněných. 

Irena Juchelková
ředitelka ZŠ a MŠ, člen redakční rady
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Dne 7. května se na základní škole ve Stra-
hovicích konal Den bezpečnosti, jehož do-
polední část byla věnována hasičskému cvi-
čení. Toto cvičení, o kterém se více dočtete 
v jiném článku tohoto čísla zpravodaje, je 
nesmírně důležité, protože připravuje žáky 
na situace, kdy je třeba rychle a efektivně 
jednat v případě požáru či jiné krizové situ-
ace. Žáci se naučí základy evakuace, správné 
reakce na požární poplach a spolupráci s ha-
siči, což může být klíčové pro zajištění jejich 
bezpečnosti.

Odpolední program začal v 15:30 zábavnou 
dopravní akcí, která se stala vrcholem Dne 

DEN BEZPEČNOSTI - ZÁBAVA  
I POUČENÍ PRO DĚTI I RODIČE

bezpečnosti. Hlavním lákadlem byly závody 
koloběžek a odrážedel, kde se soutěžilo ve 
třech věkových kategoriích. Krásné ceny si 
odneslo celkem 9 dětí, které se umístily na 
prvních třech místech ve svých kategoriích.

Na zahradě mateřské školy bylo připraveno 
7 stanovišť s různými úkoly zaměřenými 
na dopravní tematiku, které byly přizpůso-
beny věku dětí, kterých přišlo přibližně 60. 
Děti skákaly v pytlích, házely na terč, řeši-
ly tajenky a hádanky, ošetřovaly zraněného 
medvídka, určovaly, co patří a nepatří do 
lékárničky, poznávaly dopravní značky a pl-
nily mnoho dalších zábavných aktivit. Na 
jednom stanovišti hasiči umožnili vyzkou-
šet si resuscitaci na figuríně, což bylo velmi 
poučné.

Rodiče měli možnost zapojit se do soutěže 
zaměřené na znalost pravidel silničního pro-
vozu. Vítěz této soutěže si odnesl tašku pl-
nou medových laskomin.

Programování s robotickými včelkami při-
táhlo pozornost nejen dětí, ale i dospělých. 
Pro děti, které prošly všechna stanoviště, 
byla připravena odměna v podobě párku 
v rohlíku a džusu. Občerstvení bylo ostatně 
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kteří pomáhali s organizací a průběhem 
akce, sponzorům, obci Strahovice a přede-
vším Sboru dobrovolných hasičů a jejich ve-
liteli, panu Petru Bočkovi, za jejich obrovský 
přínos k úspěchu Dne bezpečnosti.

Irena Juchelková
ředitelka ZŠ a MŠ, člen redakční rady

přichystáno pro všechny, kdo se přišli na 
akci podívat. 

Po vyhodnocení soutěží následoval drama-
tický program, který si připravila jednotka 
Sboru dobrovolných hasičů ve Strahovicích 
ve spolupráci s hasiči z Krzanowic. Předvedli 
zásah u fingované dopravní nehody, kdy vy-
prošťovali osoby z havarovaného auta a za-
chraňovali zraněné koloběžkáře.

Účast na akci byla hojná a počasí nám přálo, 
což přispělo k úspěchu celého dne. Věříme, 
že si děti i ostatní účastníci akci užili a od-
nesli si z ní mnoho nových zkušeností.

Zvláštní poděkování patří všem zaměstnan-
cům školy a jejich rodinným příslušníkům, 
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V sobotu 1. června se na hřišti ve Strahovi-
cích konala oslava Dne dětí, kterou pořádal 
Klub přátel školy ve spolupráci se Základní 
školou a Mateřskou školou Strahovice a SK 
Meteorem Strahovice. 

Na hřišti bylo připraveno sedm stanovišť 
s úkoly inspirovanými sedmi světadíly, které 

DEN DĚTÍ - OSLAVA PLNÁ ZÁBAVY
dětem přinesly mnoho zábavy. V Austrálii 
děti skákaly v pytlích, v Severní Americe si 
vyzkoušely házení na cíl a lov bizonů. V Asii 
jedly čínskými hůlkami a stavěly Velkou čín-
skou zeď, zatímco v Africe přenášely jídlo 
v míse na hlavě. V Evropě kutálely velký sýr, 
v Jižní Americe zdolávaly opičí dráhu a na 
Antarktidě lovily ryby a musely překonat 
cestu přes ledové kry.

Kromě těchto aktivit byla připravena i dal-
ší zábava, jako malování na obličej, tvořivé 
dílničky a skákací hrady, které byly neustále 
v obležení dětí. Sportovní klub Gympar si 
pro děti připravil zábavu v podobě zorbin-
gových koulí. Pro všechny návštěvníky bylo 
zajištěno bohaté občerstvení, zahrnující zvě-
řinový guláš, steaky, hot dogy, domácí zá-
kusky a míchané nápoje.

Po kácení máje bylo pro děti připraveno pro-
mítání pohádky v bývalé kavárně, zatímco 
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Jak mnozí víte, naše škola je zapojena do 
projektu Recyklohraní, v jehož rámci sbí-
ráme drobná vysloužilá elektrozařízení 
a baterie. Díky zodpovědným obyvatelům 
Strahovic se můžeme za rok 2023 pochlubit 
výsledky sběru vysloužilého elektrozařízení 
předaného ke zpětnému odběru společnos-
ti Elektrowin o celkové hmotnosti 240 kg. 
A jaký je konkrétní přínos?

Za rok 2023 došlo k úspoře produkce CO2 
o 2,71 tun. Tipnete si, kolik smrků pohltí 
stejné množství CO2? Celé 2 kusy! Také ne-
bylo nutné vytěžit a spotřebovat 140,75 lit-
rů ropy. Představte si, že z tohoto množství 
se pokryje spotřeba pohonných hmot auta 
např. na cestu z Prahy do Brna po dálnici 
D1 a to 6 krát. Došlo také k úspoře 1 448,88 
kWh energie. Asi stejné množství, jako kdy-
bychom spustili cyklus myčky nádobí 1449 
krát.

Z odevzdaného množství spotřebičů se 

CO JSME V ROCE 2023 UDĚLALI 
PRO ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ?

podařilo vrátit do výroby 139,09 kg železa. 
Takové množství recyklovaného železa je 
možné použít pro výrobu 6 ks nových pra-
ček, aniž by bylo nutné těžit železnou rudu. 
Recyklací vysbíraných spotřebičů se také 
podařilo získat 4,80 kg mědi, což stačí pro 
ražbu 855 1€ mincí, nebo 5,81 kg hliníku, 
který by stačil na výrobu 388 plechovek 
o objemu 0,33 l.

Pamatujte! Elektrozařízení obsahuje nejen 
dále využitelné materiály, ale také škodlivé 
látky. Odhozením do popelnice se elektroza-
řízení nedostanou k recyklaci, ale skončí ne-
využité na skládce. Odevzdávejte spotřebiče 
na sběrný dvůr, nebo poslednímu prodejci 
při zakoupení nového!

Těšíme se na další spolupráci v dalších letech 
při šetření našeho životního prostředí.

Andrea Hluchníková
vychovatelka školní družiny

dospělí se mohli těšit na taneční zábavu. 
Akci doplňovala bohatá tombola a kolo štěs-
tí, kde děti i dospělí mohli pokoušet své štěs-
tí a vyhrávat zajímavé ceny.

Počasí bylo zpočátku slunečné, což umož-
nilo většině dětí projít všechna stanoviště 
a získat odměny v podobě džusíků a nanu-
ků. I přes následný déšť zábava pokračovala, 
kdy největší zájem přitahovaly skákací hra-
dy, na které se stála fronta.

Závěrem bychom chtěli poděkovat všem, 
kteří se podíleli na přípravě a zdárném prů-
běhu této úžasné akce. Velký dík patří také 
sponzorům, bez jejichž podpory by Den dětí 
nebyl tak úspěšný. Děkujeme a těšíme se na 
další společné akce!

Irena Juchelková
ředitelka ZŠ a MŠ, člen redakční rady
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SDH STRAHOVICE

HASIČSKÁ POUŤ

Na Svatém Hostýně se 27. dubna 2024 konala 
29. Mezinárodní hasičská pouť. Sjeli se sem 
příslušníci hasičských sborů z Čech, Moravy, 
Slezska, Slovenska, Chorvatska či Slovinska. 
K vidění bylo přes 90 slavnostních prapo-
rů a více než 900 uniformovaných hasiček 
a hasičů. Hlavním celebrantem poutní mše 
svaté byl biskup Antonín Basler. 

Letošní 29. ročník Mezinárodní hasičské 
pouti na Svatém Hostýně si nenechalo ujít 
přes dva tisíce hasičů (z nichž téměř polo-
vina byla uniformovaných) ze 127 dobrovol-
ných hasičských sborů, z toho byly tři sbory 
zahraniční. Dobrovolní hasiči na Svatý Hos-
týn přijeli ze sedm krajů (Zlínský, Jihomo-
ravský, Olomoucký, Moravskoslezský, Vyso-
čina, Pardubický a Plzeňský) a ze 17 bývalých 
okresů ČR (Blansko, Brno-venkov, Hodonín, 
Chrudim, Karviná, Klatovy, Kroměříž, Nový 
Jičín, Olomouc, Opava, Ostrava, Přerov, 

Tachov, Uherské 
Hradiště, Vsetín, 
Zlín a Žďár nad 
Sázavou). Hasiči 
z Čech, Moravy, 
Slezska, Slovenska 
a Chorvatska s se-
bou přinesli také 
99 historických 
praporů, což je 
o čtyři více oproti 
předchozímu roč-
níku. (Zdroj – Ar-
cibiskupství Olo-
moucké).

Lukáš Pekárek
starosta SDH
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OPAVSKÁ RALLY 2024

V sobotu 20. 4. 2024 se v katastrálním úze-
mí obce Strahovice a Sudice, uskutečnil již 
pátý ročník Opavské Rally.

Do akce pořádané OSH Opava spolu s okres-
ní odbornou radou represe, se zapojilo cel-
kem 13 jednotek s mezinárodní účastí z Pol-
ské republiky. Jednotky byly rozděleny do 
dvou kategorií JPO II, III a JPO V. 

Na soutěžní družstva čekalo během dne 
sedm stanovišť. Na nich si členové jednotek 
mohli v praxi ověřit své znalosti, schopnosti 
a dovednosti pod dohledem zkušenějších ko-
legů a příslušníků HZS MSK.

První stanoviště: „Požár – sklep, uza-
vřený prostor“. 

Jednotka měla za úkol provést průzkum, 
vytěžit oznamovatele, který se nacházel na 
místě zásahu. Dále vytvořit útočné vedení 
od CAS a v zakouřeném prostoru vyhledat 
pohřešovanou osobu, která byla ve sklepním 
prostoru budovy. Po nalezení pohřešované 
osoby poskytnout předlékařskou první po-
moc a na cvičné figuríně začít se základní 
kardiopulmonální resuscitací. 

Druhé stanoviště: „Záchrana osob 
a zvířat – uzavřené prostory“ 

Jednotka se dozvěděla od OPIS HZS MSK, 
že se jedná o osobu, která visí na laně a ne-
komunikuje, spolupracovník je na místě. 
Jednotka měla za úkol provést průzkum, po-
volat další síly a prostředky a pokusit se dle 
vlastního vybavení pro práci ve výšce a nad 
volnou hloubkou postiženou osobu sundat 
dolů a předat do péče ZZS MSK.
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Třetí stanoviště: 
„Záchrana osob 
a zvířat – vyhledá-
vání osob“

Jednotce po příjezdu 
na místo události bylo 
oznámeno, že se po-
hřešují tři, možná pět 
dětí, které měly být 
svěřeny do péče vedou-
cí tábora, ale po hádce 
vedoucích se děti vyle-
kaly a utekly do lesa. 
Situace na místě byla 
velmi složitá z důvodu 
neustálých hádek ve-
doucích, nepříznivých 
meteorologických podmínek, špatného sig-
nálu mobilního operátora a poranění dětí.

Čtvrté stanoviště: „Dopravní neho-
da“
Po příjezdu na místo události jednotka 
průzkumem zjistila, že se jedná o zavale-
nou osobu kamením. Zraněná osoba byla 

nalezena při rozhrnování kamení pomocí 
bagru. VZ povolal na místo události ZZS 
MSK, PČR a členové jednotky poskytovali 
předlékařskou první pomoc. Strojník bagru 
byl po celou dobu události na místě zásahu.

Páté stanoviště: „Střelba na veřejném 
prostranství“

Hlavním úkolem 
jednotek na tom-
to druhu události 
bylo zajištění jejich 
vlastní bezpečnosti. 
Za přítomnosti PČR 
museli zjistit, co se 
stalo, a poskytnout 
předlékařskou první 
pomoc. Na místě zá-
sahu byla jedna oso-
ba postřelena, druhá 
v šoku. 
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Šesté stanoviště: „Spolupráce s IZS“

Po příjezdu na místo této události se jed-
notky dozvěděly, že obsluha soustruhu se 
namotala na samotný soustruh. Majitel, 
který byl na místě zásahu, vypnul el. proud 
a poskytoval předlékařskou první pomoc 
do příjezdu složek IZS. Postižená osoba se 
nacházela na soustruhu, kde měla utrženou 
horní končetinu a dolní končetiny zamotané 
do židličky. Jednotky poskytly první pomoc 
postižené osobě, byl zajištěn amputát a do-
šlo k vyproštění osoby, která byla předána 
do péče ZZS MSK.

Sedmé stanoviště: „Test“

Samostatným úkolem každého člena druž-
stva bylo vyplnit test. Test se týkal nejen čin-
nosti jednotek u zásahu, ale i oblasti preven-
ce a technických prostředků nebo SH ČMS 
(Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska).

Jednotky plnily přichystané úkoly v počtu 
1+3 (velitel a 3 hasiči) s vlastní technikou 
(dopravní automobil nebo cisterna). Při 

jednotlivých úkolech 
používaly výbavu 
z vlastních automobi-
lů.

Po splnění každého 
z úkolů, které byly na-
víc časově omezeny, 
proběhlo vždy hod-
nocení s přítomnými 
hodnotiteli, a nakonec 
bodové ohodnocení 
jednotky. Hodnoti-
telé sledovali souhru 
jednotky, taktické 
postupy, práci s výba-
vou, komunikaci, bez-
pečnost, práci velitele 
a další.

Organizátoři této akce si ještě pro soutěží-
cí připravili soutěž dvojic, a to přezouvání 
předního kola na vozidle Praga V3S. Soutěží-
cí měli připravené nářadí a vybavení na sta-
noveném místě a za všech bezpečnostních 
požadavků se mohli pustit do soutěže. Nej-
rychlejší čas měla dvojice z polské republiky 
Martin Lamla a Adrian Jurečka.

SDH Strahovice by chtěl poděkovat všem, co 
pomohli zorganizovat tuto akci, bez kterých 
by se to neobešlo, jako jsou obec Strahovi-
ce, obec Sudice, David Šíma, David Vaníček, 
JSDH Sudice, JSDH Píšť a příslušníkům 
HZS MSK. Také děkujeme za mezinárodní 
účast na této soutěži OSP Krzanowice a OSP 
Zabelkow.

V kategorii JPO II, III zvítězila JSDH Vřesi-
na u Hlučína. 

V kategorií JPO V zvítězila JSDH Neplacho-
vice. 

Petr Boček
velitel JSDH
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Dne 8. 5. 2024 byl vyhlášen požární po-
plach v místní základní škole ve Strahovi-
cích. Tento požární poplach byl předmětem 
Taktického cvičení místní JSDH Strahovice 

POŽÁR VE ŠKOLE 
VE STRAHOVICÍCH 

a také kontrolou připravenosti na tento druh 
události zaměstnanců základní školy a v ne-
poslední řadě žáků školy.

Požár v počítačové 
učebně byl nahlášen 
na KOPIS HZS MSK 
okolo deváté hodiny 
ranní. Učitelský sbor 
se řídil dle Požárně 
poplachového plánu 
školy, kde se mají 
žáci a učitelé evaku-
ovat na místní tarta-
nové hřiště. 

Po příjezdu na místo 
místní JSDH Stra-
hovice bylo veliteli 
zásahu oznámeno, 
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V odpoledních hodinách proběhlo v are-
álu MŠ ve Strahovicích pokračování Dne 

DEN BEZPEČNOSTI

že se pohřešují tři žáci. Ředitelka školy ozná-
mila veliteli zásahu, že budova je vypnutá 
od el. energie a plynu. Jednotka okamžitě 
provedla roztažení hadicového vedení s roz-
dělovačem a dvěma útočnými proudy do bu-
dovy. V rámci průzkumu byli na toaletách 
nalezeni dva žáci, které průzkumná skupina 
vyvedla ven z budovy na místo shromáždiště 
osob. Požár byl loka-
lizován, likvidován 
v 1. Np. v počítačo-
vé učebně. Dále je-
den žák byl nalezen 
v druhém nadzem-
ním podlaží, ze kte-
rého ho bylo nutno 
z důvodu silného 
zakouření chodby 
a schodiště trans-
portovat pomocí 
automobilního žeb-
říku AZ 30 ven z bu-
dovy. Jednotka dále 
provedla odvětrání 

bezpečnosti. JSDH Stra-
hovice a OSP Krzanowice 
jako doplňkový program 
předvedly součinnost u zá-
sahu „Dopravní nehoda“.

Hasiči, kteří vyjíždějí 
k dopravním nehodám, 
se mnohdy potýkají s růz-
nými překážkami (kolo-
ny, špatně zaparkované 
vozidlo, ignorující řidiči). 
Po samotném příjezdu na 
místo události je zapotře-
bí vlastní vozidlo ustavit 
tak, aby chránilo zasahují-

cí hasiče. Poté jednotka provádí průzkum, 
označení dopravní nehody pomocí kuželů 

budovy pomocí přetlakového ventilátoru. 

Na závěr proběhlo vyhodnocení taktického 
cvičení a žáci se mohli vrátit zpět do svých 
tříd a pokračovat ve výuce. 

Petr Boček
velitel JSDH
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a světelné aleje, které jsou na zásahových 
automobilech. Následuje stabilizace hava-
rovaného vozidla, člen jednotky, který je 
určený jako „Paramedic“, vstupuje do vozi-
dla a poskytuje předlékařskou první pomoc. 
Velitel zásahu předává informace na KOPIS 
HZS ČR a povolává na místo zásahu další 
síly a prostředky (např. PČR, ZZS, další jed-
notky). 

Jednotka zahájí vyprošťovací práce pomocí 
hydraulického vyprošťovacího zařízení, kde 
jsou nůžky, rozpínák, hydraulický válec. Po-
stiženým osobám jsou nasazeny krční límce 
z důvodu poranění krční páteře. Samotné 
vyproštění osob z vozidla musí být systema-
tické, plynulé, koordinované. Osoby vyproš-
ťujeme na páteřovou desku, kde jsme schop-
ni osobu zajistit proti pohybu. Poté předává-
me do péče záchranné služby. 

Během zásahu musí hasiči zohlednit druh 
paliva, na které jezdí havarované vozidlo 
(LPG, CNG, benzín, nafta, elektromobil, 
hybrid atd.) Dále hasiči zajišťují nevystře-

lené airbagy ve 
vozidle, musí brát 
velký zřetel na po-
ranění zraněných 
osob a na ostré 
hrany vzniklé při 
dopravní nehodě, 
nebo ty které vy-
tvoří při samot-
ném vyprošťová-
ní.

Petr Boček
velitel JSDH
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Co se týká působení dorostu v jarní části se-
zóny, tak není za co chválit. První zápas jsme 
sice remizovali v té době s druhým muž-
stvem tabulky, ale další zápasy ukázaly, jak 
moc důležité je absolvovat zimní přípravu. 
Zbylých sedm zápasů jsme prohráli a skon-
čili na posledním 9. místě se skórem 18:77.

Po odchodu šesti hráčů do mužské kategorie 

NEPOVEDENÁ JARNÍ  
SEZÓNA DOROSTU

SK METEOR
STRAHOVICE

 

a čtyř, kteří nechtějí pokračovat, dorost od 
podzimu bohužel nebude.

Chtěl bych hráčům poděkovat za reprezen-
taci naší i sousední obce a popřát jim hodně 
osobních i sportovních úspěchů.

Radek Hladík
trenér dorostu

Mladší žáci odehráli svou první sezónu. Byla 
to pro ně změna. Hřiště se zvětšilo a také se 
hraje ve větším počtu. To přineslo zcela no-
vou koncepci tréninků a jiný přístup ke hře. 
Jak trenérský tým, tak naši mladí fotbalis-
té se s tím poprali se ctí. Odehráli mnoho 
pohledných utkání a nakonec vyválčili 14 
bodů. Na dětský den kluci odehráli fotbalový 

SHRNUTÍ SEZÓNY 2023 - 2024
turnaj v Kozmicích, na kterém obsadili krás-
né druhé místo. I v nadcházející sezóně bu-
dou kluci hrát soutěž mladších žáků. Tým 
zůstává takřka beze změn, odchází jen od-
chovanec Chuchelné Ondra Depta. Věříme 
tedy, že získané zkušenosti naši žáčci zúro-
čí a výsledky budou jen a jen lepší. Tradiční 
zakončení sezóny proběhlo s dětmi i rodiči, 
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kteří si zahráli fotbal, nohejbal a spoustu 
dalších sportovních aktivit. Za klub bych 
chtěl poděkovat trenérům Jirkovi a Petrovi, 
malým fotbalistům a hlavně rodičům, kteří 
své děti i náš klub podporují.

Konec sezóny již oslavily také oba mužské 
týmy. Béčko válčící v okresní soutěži celou 
sezónu bojovalo kromě soupeřů i se zdravím 
mnoha hráčů, což se projevilo i na výsled-
cích. Tým získal pouze 10 bodů, ale pozitivní 
je, že nespadl do nižší soutěže, ono to ani ne-
jde. Poděkování patří všem hráčům. Zapojilo 
se jich více než 40, což svědčí o velké základ-
ně. Do týmu se průběžně zařazovali doros-
tenci, kteří by v následující sezóně měli být 
tahouny týmu. Největší dík patří loučícímu 
se trenérovi Martinu Dostálovi. Děkujeme 
mu za jeho někdy i nadlidské úsilí a spoustu 
času věnovaného mančaftu.

Mnohem veselejší je hodnocení výsledků 
mužů v krajské 1.A třídě. Parádním vstupem 
do jarní části se jim podařilo velice rychle 
opustit sestupové vody. V prvním jarním 
kole na domácím trávníku brali všechny 
body při vítězství nad Starou Bělou v pomě-
ru 5:2. O týden později při venkovním utká-
ní v Kozmicích tým přestál úvodní nápor 
soupeře a zvítězil 3:0. V dalším kole nás če-
kal vítěz soutěže, tým Darkoviček, kdy jsme 

po statečném výkonu v oslabení urvali bod. 
Po výhře v Libhošti tým bral důležité remízy 
s Chlebičovem a Starým Městem. Zápas jara 
- i tak by se dalo mluvit o derby se Štěpán-
kovicemi. Před zcela zaplněnými tribunami 
se hrál nervózní zápas, jehož důležitost byla 
znát každou minutu. Kluci nakonec ovládli 
první poločas v poměru 2:0, což byl i koneč-
ný výsledek. První jarní prohru tým okusil 
až v osmém jarní kole, kdy podlehl Mokrým 
Lazcům 3:6. Na dobrém rozpoložení kluků 
to však neubralo, za týden si poradili se Sta-
rým Jičínem 5:2. Další domácí zápas skončil 
remízou s Ludgeřovicemi. Následovaly dva 
derby zápasy, které dopadly zcela odlišně. 
Nejprve jsme v Bolaticích prohráli, zatímco 
o týden později porazili Píšť 5:2. Zápas měl 
velmi krásnou atmosféru, o kterou se posta-
rala divácká kulisa, kdy bylo opět téměř vy-
prodáno, ale rovněž sami hráči svým výko-

nem v zápase. Posled-
ní tečku za touto sezó-
nou obstaral zápas ve 
Velkých Heralticích, 
kdy nám utekl začá-
tek, a ani přes zlepše-
ný výkon se již nepo-
vedlo výsledek zvrátit 
a prohráli jsme 5:2. 
V konečném zúčtování 
nám patří velmi krás-
né 7. místo. Za celou 
sezónu patří velký dík 
hráčům, realizačnímu 
týmu ve složení Jirka 

Pekárek, Jirka Prasek a Petr Nevřela, všem 
fanouškům a fotbalovým nadšencům.

Děti věkově spadající do kategorie přípravek 
tuto sezónu nebyly přihlášeny, ale pilně se 
na své soutěžní utkání připravují. Na trénin-
ky chodí pravidelně kluci a holky ve věku od 
5 do 10 let, což vyžaduje specifický přístup 
k jejich možnostem, tréninky jsou zaměřeny 
více pohybově a na práci s míčem. Na dětech 



27

Dne 25. 5. 2024 se ve slovinské Celje kona-
lo 11. mezistátní setkání veteránů (Masters). 
Reprezentanti šesti zemí – Rakouska, Chor-
vatska, Česka, Maďarska, Slovenska a Slo-
vinska soutěžili v jednotlivých atletických 
disciplínách, které byly bodovány. Českou 
republiku reprezentovala paní Ema Rycko-
vá. V disciplíně vrh koulí skončila na třetím 
místě, v disku na čtvrtém místě.

Paní Rycková se také zúčastnila Mistrovství 
ČR v atletice veteránů, které se konalo dne 
1. června v Hranicích, a dosáhla vynikajících 
výsledků. V kouli za výkon 9,11 m zvítězila, 
v disku za výkon 24,67 m získala první místo 
a v kladivu skončila na bronzovém stupínku 
za výkon 27,56 m.

Gratulujeme k vynikajícím výsledků a těší-
me se na další skvělé výkony.

Martina Panocová
redakční rada, zastupitelka

SKVĚLÉ ÚSPĚCHY 
V ATLETICE

jde vidět radost 
z pohybu a neustá-
le zlepšování.

Závěrem bychom 
rádi poděkovali 
obci Strahovice za 
podporu, zázemí 
a vždy kvalitně 
připravený tráv-
ník.

Tomáš Hanzlík
předseda 

SK Meteor
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nasadila laťku v kategorii Junior B hodně 
vysoko a na české půdě spolu s Vincim ne-
našli přemožitele. Její týmová parťačka Šár-
lotka Jaglářová nezůstala pozadu a taktéž 
v obou případech brala umístění na bedně. 
Nikl Kubánková, která je v kategorii ještě 
pořád trochu nováčkem, si nenechala holky 
utéct, a vždy brala umístění v první desítce. 

V kategorii dětí si zase dominanci nastolila 
Timea Csenkey, která s Leonidasem brala 
prvenství v obou prvních závodech. 

Naše děvčata i koníci ale zabojovali i v tý-
mové práci. Na start jsme totiž postavily dvě 
skupiny - starší a mladší. Starší skupina, 

V JK Silesia Strahovice čas běží ještě rychle-
ji, než by kdokoliv čekal. První měsíce sezo-
ny uběhly jako voda a holky, koně i lonžéři již 
sbírají zkušenosti (i úspěchy) na národním 
i mezinárodním poli. 

Celou sezónu odstartovaly tradiční závody 
o Velikonoční vajíčko ve Frenštátě pod Rad-
hoštěm, na které plynule navázaly závody 
v TJ Tlumačov. 

V obou případech jsme měli zastoupení sko-
ro ve všech kategoriích a v několika jsme do-
konce na české půdě nenašli přemožitele! 

Majda Vybíralová od počátku sezóny 

JK SILESIA STRAHOVICE

KNIHOVNA
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mezinárodní závody v Maďarsku, druhé me-
zinárodní závody máme přímo před sebou 
- tentokráte na domácí české půdě ve Frenš-
tátě pod Radhoštěm, kde děvčata i koníci bu-
dou bojovat o účast na letním šampionátu. 

A ještě pár radostných zpráv - naše Kačka 
Kocurová, která v současné době trénuje 
v Německu, si udržuje svou pozici mezi ev-
ropskou elitou a nadále sbírá fantastické 

nesená Vincim, za-
tím nikomu jinému 
nedovolila si domů 
odvést prvenství 
a na závodech v Pra-
ze dokonce předved-
la ve cvalu i svou vol-
nou sestavu. 

Mladší skupina, 
která startovala na 
Leovi, už také sbírá 
zkušenosti a zatím si 
domů odvezla krás-
ná 3. místa! 

Reprezentují nás 
i dvě dvojice - Marťa 
Jahnová a Niki Ku-
bánková, a také 
Timča Csenkey 
a Kačka Jahnová. 
A ty ukázaly, že se 
také závod od závo-
dů zlepšují, protože 
na posledních závo-
dech v Praze braly 1. 
a 3. místo!

Nesmírně těžkou 
práci má v letošním 
roce Markét Kubíko-
vá, která bojuje v ne-
smírně konkurencí 
nabité kategorii Ju-
nior A - i tak se ale vždy vlezla do 1. pětky! 

Poslední kategorii, ve které máme zastou-
pení, je kategorie mladých jezdkyň - zde nás 
reprezentují Anežka Žurková a Lucka Kubí-
ková. Anežka si již domů přivezla zlata dvě 
a Lucka jí se svými výsledky šlapala těsně na 
paty. 

Musíme zmínit, že už za sebou máme i první 
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úspěchy z těch nejprestižnějších závodů! 

A co je ta dobrá zpráva na konec? Naší kobyl-
ce Daisy se narodila krásná Daphne po hřeb-
ci Orlando a už teď nám tato čiperka dělá 
radost! 

Na konec nezbývá než poděkovat Láďovi 
Menšíkovi za jeho neutichající práci a pří-
pravu našich koní, a Andree Vienkové a Ka-
teřině Grygarové za přípravu našich cviče-
nek.

Samozřejmě děkujeme i všem rodičům 
a sponzorům za podporu. 

Na Vás všechny se budeme těšit 6. července 
ve Strahovicích na Koňském dni 2024! 

Kateřina Grygarová
JK Silesia Strahovice
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FOLKOVÉ ODPOLEDNE

V sobotu 8. června se v malebném prostředí 
chaty Královny uskutečnil v pořadí již 6. roč-
ník, troufnu si říct tradičního 
festivalu, „Folkové odpoledne“. 
Tradiční, a přesto v něčem jiný 
– pro letošní ročník jsme si při-
pravili, podle nás, významnou 
inovaci v podobě pořízení fes-
tivalových kelímků s originál-
ním potiskem. Touto investicí 
se nám podařilo snížit množ-
ství odpadu z této akce o cca 
80 %. Zároveň jsme se setkali 
i s pozitivními ohlasy, za což 
moc děkujeme.

Nyní již k samotnému 
jádru Folkového odpole-
dne, což jsou naši vystu-
pující.

Jako první se tradičně na 
pódium posadil David 
Stareček, který je s námi 
na Folkovém odpoledni 
již od prvního ročníku. 
Letos, stejně jako loni, 
nebyl na pódiu sám. Se 
svou partou a jejich roc-

kově/folkovým playlistem, hrou na kytary, 
cajon a zpěvem parádně odstartovali akci.

Druhá se na pódiu objevila početnější par-
tička okolo Monči Nevřelové, která předsta-
vila popovější playlist v krásném chorálovém 
provedení, z něhož vynikaly zejména písně 
K. M. Tiché. Překvapením v tomto uskupe-
ní byly především dvě malé hvězdičky Barča 
Černá a Nelča Závěšická, které okouzlily jak 
zpěvem, tak hrou na nástroje.

Třetí v pořadí se na pódiu objevil Petr Boček 
– pořadatel a skvělý hudebník, který rov-
něž nechyběl ani na jednom z dosavadních 
ročníků festivalu. Petr, jakožto vyznavač 
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českého folku, nabídl k poslechu mix hitů 
a méně známějších písniček bratří Nedvědů. 
Srdce folkaře jen zaplesalo.

Jako čtvrtý vystupující se na pódiu, po roč-
ní pauze, představilo uskupení s pracovním 
názvem „Spirituál FanPrajz“. Příležitostná 
kapela z Kobeřic složená z Jirky Dihla, Páji 
Dihlové, Marušky Buchtové a Bédi Tošera 
nám nabídla průřez českým folkem skrz na 
skrz. A jak jsme již po-
sledně po jejich vystou-
pení avizovali: „Je to 
přesně to, co od této akce 
čekáme“.

Následovalo vystoupe-
ní vždy usměvavé Karin 
Dostálové, výborné zpě-
vačky, která se nám před 
lety ozvala, že by chtěla 
vystupovat. Mohu jen 
dodat, že za tuto zprávu 

jsme po těch třech letech moc rádi a věřím, 
že i přítomní posluchači mi dají za pravdu. 
Playlist Karin, kterou na kytaru výborně do-
provázel David Kolařík, byl z velké části la-
zen do popového ducha a nabídl písně, které 
Karin prostě sedí a určitě potěšila ucho ne-
jednoho přítomného diváka.

Po Karin jsme se přehoupli do samotného 
finále odpoledne a na řadu přišel nováček 
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FLORBALOVÉ TURNAJE 
STARŠÍCH ŽÁKŮ

Ve dnech 3. – 5. 5. 2024 se v Mladé 
Boleslavi konalo Mistrovství České re-
publiky starších žáků 2024 ve florbalu. 
Turnaje se zúčastnilo dvanáct družstev, 
které byly rozděleny do čtyř skupin.

Mistrovství ČR ve florbalu se účastní 
nejlépe umístěné družstvo z každého 
regionu v kategorii starších žáků. Mo-
ravskoslezský kraj mimo jiné reprezen-
tovalo družstvo 1. SC TEMPISH Vítko-
vice, které v turnaji obsadilo skvělé 5. 
místo. Členem tohoto družstva je také 
náš Jindřich Josefus, který svými vý-
kony pomohl k tomuto výbornému vý-
sledku.

Florbalový tým starších žáků 1. SC 

Folkového odpoledne, ale nikoliv nováček, 
co se hudby týče. Dá se říci, že zkušeností 
s kytarou a zpěvem má více než na rozdává-
ní. Na řadu přišel Lukáš Hluchník, který si 
svým výběrem písní a předvedeným výko-
nem naprosto získal všechny přítomné na-
příč věkovými skupinami. Od skupiny Team 
a Jirky Korna až po kapelu Mirai. V podma-
nivém duchu se nesly melodie areálem Krá-
lovny a Lukáš dokázal vyburcovat přítomné 
i k tanci, a dokonce musel některé písně opa-
kovat a na pódiu působil i přes svůj mladý 
věk jako naprostý profesionál.

Akci, co se vystoupení týče, zakončila jako 
tradičně kapela Hrnek pod taktovkou Jir-
ky Dihla, který se nám již jednou na pódiu 
představil. Svou vlastní tvorbou kapela 
krásně uzavřela celou oficiální část vystou-
pení a my jsme moc rádi, že máme k dispozi-
ci tak skvělé muzikanty jako právě je.

Poslední fází Folkového odpoledne neodmy-
slitelně je a vždy bude následný jam u lavi-
ček anebo u ohně. Tentokrát jsme se všichni 
sešli na lavičkách a v hojném počtu jsme si 
zahráli a zazpívali písně, pro které se nena-
šel prostor na pódiu, ale o to víc jsme si je 
užili v přátelském kruhu.

Krásné ukončení letošního ročníku.

Závěrem bychom chtěli moc poděkovat za 
podporu a pomoc s organizací rodinám, přá-
telům a kamarádům a obecnímu úřadu. Bez 
jejich pomoci a přispění bychom jen těžko 
připravili takovou akci.

Tak opět za rok, na Královně!

Petr Boček, Radim Marzoll
pořadatelé Folkového odpoledne
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Náš letošní druhý ročník grilování burge-
rů, který se konal 15. června, se vydařil. 
Tentokrát jsme se rozhodli obohatit nabíd-
ku o dančí guláš. Rádi bychom poděkovali 
všem, kteří přišli a podpořili tak Myslivecký 
spolek Hraničář. Doufáme, že se všem líbilo 
a hlavně, že si pochutnali. Příští rok se chys-
táme pokračovat a už teď bychom Vás chtěli 
pozvat.  

Myslivci z Rohova a Strahovic

GRILOVÁNÍ BURGERŮ

TEMPISH Vítkovice 
se zúčastnil tradič-
ního mezinárodní-
ho turnaje Ostrava 
Cup, který se konal 
ve dnech 7. – 9. 6. 
2024. V této katego-
rii bojovalo o vítěz-
ství 22 týmů, které 
byly rozděleny do 
5 skupin. Družstvo 
Vítkovic obsadilo 
skvělé druhé místo.

Jindrovi přejeme 
hodně sportovních 
úspěchů! Martina Panocová

redakční rada, zastupitelka
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Červenec

90 let Anežka Pekárková
88 let Elfrída Prasková
75 let Viktorie Dudová
70 let Ludmila Menšíková
60 let Anna Richterová
50 let Pavla Hartmannová

Srpen

84 let Hedvika Hladíková
83 let Walter Beneš
80 let Karel Hrzibek
70 let Věra Mrovcová
50 let Hana Štefková
 Martin Černý

JUBILANTI 
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Září

90 let Marie Hluchníková
85 let Marie Halfarová
83 let Ferdinand Huňka
70 let Olga Strnisková
60 let Josef Duda
50 let Radim Marzoll
 David Riemel
 Petra Obrusníková

Gratulujeme všem jubilantům.

06. 07.   Koňský den
22. 7. - 16.8. Zážitkový příměšťák  
  GymPar
26. – 28. 07. Sportovní slavnost

23. – 25. 08. Odpust

06. – 07. 09.  Hasičské slavnosti
druhý víkend Štěpánkovické
  ochotnické divadlo

Bližší informace k jednotlivým akcím budou zveřejněny na obecních stránkách, 
vývěskách a obecním rozhlasem.

PLÁN AKCÍ OBCE STRAHOVICE 
NA NEJBLIŽŠÍ OBDOBÍ

20. – 21. 09. Pivní slavnosti

18. – 20. 10.  Oslavy vysvěcení kostela,   
  blahořečení P. Richarda  
  Henkese, založení scholy,  
  obce, budovy školy,
  pobočky ZUŠ Kravaře
  ve Strahovicích


